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    WNIOSEK NR 6/2008
Komisji Infrastruktury  Rady Miasta Krakowa

         z 26 lutego 2008 r.

Komisja Infrastruktury Rady Miasta Krakowa wnioskuje do Prezydenta Miasta

Krakowa o przedstawienie informacji na temat systemowego rozwiązania oznakowania

poziomego na lata 2008-2012 oraz wyjaśnienie dlaczego w 2007 roku odnowienie

oznakowania poziomego zostało wykonane w 50%, czy jest to zgodne z obowiązującymi

przepisami w ruchu drogowym.

 Przewodniczący  Komisji

       Łukasz Osmenda

Otrzymuje:
-Prezydent Miasta Krakowa


